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LEONARDO DA SILVA LOPES
“Deze club heef t alles wat ik nodig had”
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Deze club heeft alles wat 
ik nodig had
LEONARDO DA SILVA LOPES KLAAR OM TE KNALLEN BIJ DE BUFFALO’S

Tekst: Wim De Bock - Foto’s: Scoreplay

“
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Leonardo Da Silva Lopes (26) tekende eind december 

een contract bij KAA Gent tot 2028. Van bij zijn eerste 

speelminuten liet de middenvelder zien hoe belangrijk 

hij kan en zal worden voor de Buffalo’s. Wanneer we hem 

aanspreken voor dit interview voor Wigwam, reageert 

hij lachend: ‘Ik ben totaal oninteressant, ik heb niets te 

vertellen’. De waarheid blijkt anders…

Op het doorgaans betrouwbare transfermarkt.be staat dat je 

zowel de Portugese als de Kaapverdische nationaliteit hebt. 

Klopt dat?

Leonardo: ‘Totaal niet! Mijn tweede nationaliteit is die van Guinee-

Bissau, een klein landje in West-Afrika, een voormalige Portugese 

kolonie. Mijn ouders zijn van daar geëmigreerd naar Portugal. Hoe 

die fout over Kaapverdië is ontstaan, geen idee. Weet je dat men 

mij ooit gecontacteerd heeft uit dat dat land om na te vragen of 

ik international wilde worden voor Kaapverdië? Onbegrijpelijk, er 

is niets van aan. Ik heb toen zelfs nog aan mijn moeder voor alle 

zekerheid gevraagd van ‘waar komen wij nu weer vandaan?’. Er 

staan zoveel leugens op het internet. Ik las eens dat ik 1m68 zou 

zijn. Nu ben ik niet zo groot, maar ook niet zò klein…’

Maar je bent dus wel geboren in Lissabon?

Leonardo: ‘Ja. En ik speelde er voor twee kleinere clubs in de 

buurt van de hoofdstad: eerst voor Santa Iria en dan voor Atletico 

Povoense.’

Hoe ben je dan op je amper twaalf jaar in Engeland aanbeland?

Leonardo: ‘Simpel: mijn moeder was naar Engeland verhuisd. Ik ben 

nog een jaartje in Portugal gebleven, omdat ik graag voor Atletico 

Povoense wilde voetballen. Zij hebben een samenwerkingsverband 

met Sporting Lissabon. Ik mocht zelfs in bepaalde toernooien voor 

Sporting spelen.’

Dus was je ook fan van Sporting, niet van Benfica?

Leonardo: ‘Natuurlijk van Sporting! I hate the reds (lach)’.

Maar: je bent dan toch je moeder achterna gereisd.

Leonardo: ‘Ja, privé was dat toch de beste optie. Ik heb toen een 

tijdje niet gevoetbald. We woonden bij Peterborough, een stad 

150 km boven Londen, niet zo ver van 

Leicester. Een schoolvriend vroeg me om 

aan te sluiten bij de Powerleague Colts, 

de jeugdafdeling van Peterborough 

United. Daar heb ik mijn opleiding verder 

doorlopen en bij die club heb ik ook mijn 

eerste profcontract getekend. Op mijn zestiende debuteerde ik er 

in het eerste elftal, in de League One.’

Je woonde dus van 2011 tot 2020 in Engeland, en je dichtste 

familie woont er ook – voel je je dan intussen een Engelsman?

Leonardo: ‘Moeilijk te zeggen. Ik voel me meer Engelsman dan 

Portugees, maar ik heb ook in Portugal nog vrienden en familie, 

ik spreek nog Portugees en ik bewaar mooie herinneringen aan 

het land en mijn jeugdjaren daar. Maar erg vaak reis ik niet meer 

naar Portugal.’

Was je ooit in Guinee-Bissau?

Leonardo: ‘Nog nooit. Ik dacht vorige zomer eens te gaan, maar het 

kwam er niet van. Veel voeling heb ik niet met dat land, maar ooit 

reis ik er wel eens naartoe. Ik heb er familie wonen die ik nog nooit 

ontmoet heb. Het moet er ooit eens van komen.’

Van Peterborough United ging het in 2018 naar Wigan, 

in The Championship. 

Leonardo: ‘Mijn tijd bij Wigan was niet zo geslaagd. Toen 

keerde ik voor enkele maanden terug naar de League One, 

bij Gillingham, en kreeg ik in 2019 een tweede kans in The 

Championship, bij Hull City. Ik was vol vertrouwen dat het 

deze keer wel zou lukken, maar ik kwam in een ploeg terecht 

met iets te weinig kwaliteit. Tot nieuwjaar konden we rekenen 

op Jarrod Bowen die een hoop goals maakte. In de winter 

vertrok hij naar West Ham in de Premier League en daarna 

liep het niet meer. We konden de degradatie niet ontlopen. 

Ik had het naar mijn zin in Hull, maar sportief was het een 

verhaal van tegenvallers. En toen kwam Cercle.’

Daar bleef je vier seizoenen. En bloeide je helemaal open 

als middenvelder. 

Leonardo: ‘Ik heb altijd wel gedacht dat, als ik me maar genoeg 

inspande, ik het zou maken in het voetbal. Ik had na Hull City 

nood aan een andere competitie, een andere omgeving, 

een totaal nieuwe stap in mijn loopbaan. Dat alles vond ik bij 

Cercle. Het was veel beter om te voetballen in de Belgische 

eerste klasse dan in een lagere afdeling in Engeland.’

En toch, na vier jaar Cercle, wilde je niet bijtekenen…

Leonardo: ‘De manier waarop we voetbalden (onder de 

trainers Thalhammer en Muslic, nvdr)… ik had niet het gevoel 

dat het bij mijn speelstijl paste. Pas op, ik kàn dat, zo spelen, 

ik heb het ook enkele jaren gedaan, ik paste mij aan. Maar 

ik vind dat ik niet het beste uit mezelf haalde. Dat ik meer 

kwaliteiten had dan dat pressingvoetbal mij toeliet om te 

tonen. Ik ben Cercle nog altijd dankbaar voor de kansen 

dat het mij gegeven heeft. Maar ik voelde de nood om te 

veranderen, om mijn loopbaan een nieuwe draai te geven. 

It was time to move on.’

Dus trok je in de zomer van 2024 terug naar Engeland in 

de hoop om in de Premier League of bv. in de MLS een 

nieuwe club te vinden, wat je niet gelukt is…

Leonardo: ‘Er waren enkele opties. Maar het klikte nooit 

helemaal. Dus besloot ik gewoon te wachten tot er een club 

kwam waarbij ik me helemaal op 

mijn gemak zou voelen. Ik heb het 

gevoel dat ik de juiste beslissing heb 

genomen door niet zomaar ergens 

te tekenen waar het kon, maar door 

geduld te oefenen. Ik woonde bij 

mijn familie, ik trainde met een personal coach, soms met 

vrienden, ik bleef redelijk fit. En toen kwam AA Gent en dat 

bleek net de soort club die ik wilde. Deze club heeft alles wat 

nodig is. Ik tekende tot 2028, it was a no-brainer.’

Wat vind je zelf eigenlijk je beste positie?

Leonardo: ‘De 6 of de 8, centraal op het middenveld. Maar 

zet mij op de vleugel, rechts of links, en ik zal daar ook 

mijn plan trekken hoor, alleen niet in de goal. Het is in het 

moderne voetbal ook niet altijd nodig om tijdens een match 

puur te kiezen voor een 6- of een 8-positie. Je kan bv. in een 

driemansmiddenveld alterneren, wie in defensieve controle 

blijft en wie opschuift naar voren.’

Je speelde nog maar net bij Gent, en je werd al 

geschorst, na die dubbele gele kaart tegen Anderlecht.

“Ik voel met meer Engelsman 
dan Portugees.”
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Open geen 
zichtrekening.
Open een zicht-op-beter-rekening.

Met twee kaarten,  
nu één jaar helemaal gratis.
Info en voorwaarden op 
vdkbank.be.

“Natuurlijk droom ik van de 
Premier League, maar alle 

focus op Gent nu!”

Leonardo: ‘Misschien moet ik soms iets slimmer zijn, met mijn tackles 

en zo. Maar anderzijds wil ik ook mijn eigen stijl niet verloochenen, 

ik wil aanwezig zijn, me laten gelden. Ik steek me nooit weg tijdens 

een wedstrijd’.

Je woont hier alleen in Gent, weg van Engeland, weg van 

Portugal. Is dat moeilijk?

Leonardo: ‘Ik herinner me: toen ik van Peterborough naar Wigan 

trok, had ik het lastig, zo weg van mijn familie. Ik was ook nog zo 

jong. Maar intussen ben ik dit al lang gewoon, geen probleem.’

Droom je nog van de Premier League?

Leonardo: ‘Tja, wie droomt daar niet van? Maar alle focus op Gent 

nu! Als ik aan het einde van mijn carrière het gevoel heb dat ik alles 

heb gedaan wat ik had kunnen doen, dan zal ik een tevreden man 

zijn. Zelfs als ik niet in de Premier League zou gespeeld hebben. 

Misschien was ik niet goed genoeg of wat dan ook. Maar ik wil vooral 

geen spijt hebben, ik wil er àlles hebben uitgehaald.’

Hij werd…
de nieuwe George Best genoemd
Leonardo da Silva sloot dus al als jonge tiener aan bij de jeugd-

school van Peterborough United, de club ook waar hij prof werd 

en bleef tot zijn 20.

De Portugees had op dat moment duidelijk al veel indruk gemaakt 

in Engeland. Barry Fry, destijds de Director of Football van de club 

uit de League One, verklaarde in 2017: "Leo is al bij ons sinds hij 14 

jaar oud was en ik herinner me dat Grant McCann (toen nog jeugd-

trainer, later de hoofdtrainer van Peterborough nvdr) me op een dag 

belde en zei dat ik eens naar Leo moest gaan kijken. Ik ging naar 

een wedstrijd in Milton Keynes om hem te zien spelen. Naderhand 

belde ik de voorzitter en zei 'Ik heb net iemand gezien die net zo 

goed is als George Best (legendarische voetballer van vooral Man 

United in de jaren 60 en 70 nvdr). De voorzitter dacht ik dat dronken 

was! Misschien overdrijf ik wel eens, maar de manier waarop deze 

jongen de bal aannam, langs spelers gleed, ik zag de gelijkenis.”

De hype ging zover dat de Engelse voetbalfederatie Leo op het 

spoor kwam. Nog Barry Fry toen: "Ik had Dan Ashworth (toen direc-

teur elite-opleiding bij de Engelse voetbalbond nvdr) aan de lijn om 

Leo een Engels paspoort te bezorgen, maar dat is nog niet gelukt. 

Leo is een ster in de maak voor mij, daar is geen twijfel over mogelijk. 

Ze vergelijken hem ook met Dele Alli (toen bij MK Dons, later o.a. bij 

Tottenham, nu bij Como nvdr), nog zo’n groot talent. Al spiegelt hij 

zichzelf liever aan de Fransman N’Golo Kanté (lange tijd een abso-

lute ster bij Chelsea en de Franse nationale ploeg nvdr).”

Leo liet zijn grote talent, mét stabiele prestaties, al bewonderen bij 

Cercle. Bij KAA Gent kijken we uit naar zijn grote doorbraak naar 

het topniveau.
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ONTDEK DE VERNIEUWDE  
ROLF BENZ LOUNGE

WE VERWELKOMEN U 
GRAAG NA EEN SEINTJE OP

09 330 23 77

ZAGEN JULLIE ONZE NIEUWE RECLAME OP DE TICKET BOOTH AL ?

CONTACTEER 
ONS VOOR UW 

INTERIEUR-
PROJECT



9WIGWAM MAGAZINE -

DAGELIJKS VAN  
EN NAAR ALLE  
EUROPESE LANDEN

Meer info  
Aarzel niet om ons 
te contacteren.
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Samuel

Kotto
Geboren op 3 september 2003 (21) in Kameroen

Centrale verdediger, linksvoetig, 1m90

Opgeleid bij Apejes Académie

2022 naar Malmö en uitgeleend aan Olympic, Landskrona en 

Värnamo

‘Apejes is een belangrijke jeugdvoetbalschool in Yaounde. Daar 

heeft de Zweedse club Malmö mij opgemerkt. Zoals zoveel jongens 

droomde ik ervan om in een Europese competitie terecht te komen. 

Zweden was wel een grote aanpassing voor mij wegens het klimaat.’

‘Uiteindelijk speelde ik in 2,5 jaar slechts één competitiewedstrijd 

voor Malmö zelf, naast enkele oefenmatchen. Ik vond het normaal 

dat ze me eerst wilden laten wennen aan het voetbal en het leven 

daar door me uit te lenen. Eerst aan Olympic, een kleinere club in 

Malmö, en dan aan Landskrona in de tweede klasse. Ik moest ook 

Engels leren intussen.’

‘Daarna was het mijn wens om absoluut op het hoogste niveau te 

voetballen in Zweden of elders. Daarom leende Malmö mij uit aan IFK 

Värnamo. Ik speelde er een goed seizoen, we konden ons redden in 

de Allsvenskan via testmatchen tegen mijn oude club Landskrona.’

‘Natuurlijk ligt het niveau hier hoger. Ik zag al enkele matchen, bekeek 

ook hoe Jordan Torunarigha het doet als centrale verdediger op 

links. Ik geloof in mezelf, ik ben 21, dan is het wel tijd om mijn capaci-

teiten te tonen. Het komt er nu op aan om hard te werken op training 

en te tonen aan de coach dat ik er klaar voor ben.’

‘Dat Goore en ik hier toevallig op hetzelfde moment belandden 

en dat we allebei Franssprekende Afrikanen zijn, is meegenomen. 

Dan kan je toch samen wat optrekken en dit nieuwe land en deze 

nieuwe club ontdekken.’

Wim De Bock
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Christ Hyllarion

Goore
Geboren op 24 augustus 2005 (19) in Ivoorkust

Spits, 1m83

Opgeleid bij Bokakokoré Académie

Juli - december 2024: Ararat Jerevan (Armenië)

‘Ja, ik weet dat ik een wat ongewone voornaam heb, maar mijn ouders 

hebben mij die gegeven. Verder weet ik eigenlijk niet waar die vandaan 

komt.’

‘Ik speelde in een eerder bescheiden voetbalacademie in Bokakokoré 

in Ivoorkust, niet zo ver van Abidjan. Daar is Ararat Jerevan me komen 

halen. Dat was voor mij een kans om profvoetballer te worden en ik heb 

ze gegrepen. Op 17 juli vorig jaar ben ik er aangekomen, op 3 augus-

tus begon de competitie al.’

‘Armenië is natuurlijk geen groot voetballand, maar het was voor mij een 

platform om mij te lanceren en om bij te leren. Ik voelde mij er wel thuis 

want er was nog een speler van Bokakokoré meegekomen en er speel-

den nog meer Afrikanen. Ik scoorde 6 goals in 14 matchen.’

‘Blijkbaar hielden de scouts van La Gantoise mijn prestaties in de gaten. 

Ze hebben mij en mijn agents benaderd en we hebben snel een akkoord 

bereikt. Natuurlijk is het niveau hier in België een stuk hoger. Maar ik 

ben nog jong, later dit jaar word ik 20, ik kan nog veel progressie maken.’

‘Het is mijn doel om hier matchen te kunnen spelen voor de A-ploeg, om 

doelpunten te maken en om vooruitgang te boeken in mijn loopbaan. Ik 

kan als aanvaller op de vleugels spelen, als diepe spits en achter de spits.’

Wim De Bock
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Mentale fitheid kan je trainen
TOPSPORTPSYCHOLOGE EVA MAENHOUT OVER HET GEESTELIJK WELZIJN VAN DE SPELERS

“
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Mentale fitheid kan je trainen

Eva Maenhout werkt sinds 2015 bij de A-ploeg van 

KAA Gent als psychologe. Het is haar opdracht 

om het mentaal welzijn van de spelers te bewaken 

en te bevorderen. Een aspect dat nog al te vaak 

onderschat wordt. Topvoetballers zijn even onderhevig 

aan mogelijke psychologische problemen of 

bekommernissen als u en ik. Hoe fitter zij mentaal 

zijn, hoe meer dit een positieve impact heeft op hun 

prestaties.

“Ik ben klinisch psychologe van opleiding, maar ik heb altijd al 

veel interesse gehad in de bredere psychologische begelei-

ding, zowel in ‘business’ als in topsport. Eerst werkte ik zeven 

jaar bij De Witte-Morel/Hudson, het HR consultancy-bedrijf van 

Ivan De Witte. Ik heb daar enorm veel bagage opgedaan in het 

inschatten en coachen van individuen en teams, en het ont-

wikkelen van leiderschap. Ik had de droom om als zelfstandig 

sportpsycholoog mij een weg te banen in de topsportwereld. 

Zelf speelde ik volleybal en had ik een grote affiniteit gekweekt 

met teamsporten. In 2008 ging ik als sportpsychologe aan de 

slag bij volleybalclub Knack Roeselare onder coach Dominique 

Baeyens, en zo ging de bal aan het rollen. 

Mijn business partner Kris Perquy, met wie ik het bureau MP 

(Mental Coaching in Topsport) run, had dan weer een voet-

balverleden. Dus zijn we samen in 2009 naar de voetbalbond 

getrokken en hebben daar onze diensten aangeboden als sport-

psychologen. Het lukte ons om de federatie te overtuigen van 

het grote belang van mentale fitheid, een aspect dat helaas 

nog vaak onderschat wordt. In het begin werkte ik vooral in 

de nationale jeugdcategorieën, daarna bij de WU19 van de 

meisjes en sinds juni 2024 bij de Beloften van de Rode Duivels. 

Ondertussen in het clubvoetbal mocht ik in 2011 aan de slag 

bij Zulte Waregem, in 2012 trok ik naar de jeugd van KAA Gent, 

en sinds 2014 begeleid ik de A-ploegen van Gent van zowel de 

heren als de dames. 

Ik werk niet voltijds voor AA Gent, ik combineer dat met teams 

uit andere sporten (zoals basketbalclub Oostende, de volleybal-

clubs Roeselare, VDK Gent, Menen, …) en ook met individuele 

begeleiding van topsporters op (inter)nationaal niveau.”

Regelmatig met élke speler individueel spreken

“Ik vind het belangrijk dat ik werk met àlle spelers binnen de 

A-kern, zowel met diegenen die zich mentaal fit voelen of de 

leiders zijn van het team, als met wie nieuw is in de ploeg, kop-

zorgen heeft of bijvoorbeeld geen Nederlands, Frans of Engels 

spreekt. Ik wil de vinger aan de pols houden: wat leeft er in de 

groep, hoe gaat iedereen om met zijn mentale gezondheid, waar 

kan ik met inzichten en tips het verschil maken? Het is uiteinde-

lijk mijn taak om (on)rechtstreeks bij te dragen aan het sportief 

succes van de ploeg, door de spelers mentaal topfit te krijgen 

of te houden. Ik bouw met hen een vertrouwensrelatie op. Dan 

is het belangrijk om een heel seizoen die band en die begelei-

ding aan te houden. Dat systematisch contact met elk van hen 

is wel belangrijk. Stel dat het op een bepaald moment niet goed 

gaat met het team of met iemand specifiek, dan moeten we snel 

kunnen schakelen en dan is die vertrouwensband een troef.

Daarom wil ik in principe minstens om de zes weken élke speler 

spreken, individueel. Daartoe werken we met een – weliswaar 

flexibele – planning. De ene speler heeft soms frequenter baat 

bij een sessie dan de andere. Introvert of extravert, zelfverze-

kerd of twijfelaar, optimist of zwaarmoedig: elke speler is anders TOPSPORTPSYCHOLOGE EVA MAENHOUT OVER HET GEESTELIJK WELZIJN VAN DE SPELERS
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en benader ik dus ook anders. 

Bovendien komen spelers uit verschillende landen en culturen, 

wonen ze hier in andere omstandigheden, zijn hun statuut en hun rol 

binnen de ploeg helemaal anders, spreken ze verschillende talen… 

Zijn ze al goed ingeburgerd of nog helemaal nieuw, hebben ze een 

partner bij wie ze hun hart kunnen uitstorten of niet? Al die factoren 

maken een individuele begeleiding op maat nodig.’

Voetballers zijn mensen zoals jij en ik

‘Ik heb de gewoonte om spelers snel op hun gemak te stellen, met 

wat humor, een spelelement, vragen over hun dagelijkse leven. Je 

hoeft niet altijd en niet bij iedereen enorm diep te graven. Soms 

start je met vragen over alledaagse activiteiten, en vind je zo de weg 

naar wat hen psychologisch uitdaagt. Die thema’s kunnen velerlei 

zijn:  presteren onder druk, omgaan met faalangst, accepteren van 

stress, negatieve kritiek van supporters of media, een blessure, het 

bankzitter zijn, het aanscherpen van motivatie, het verbeteren van 

concentratie, omgaan met verliezen of met mindere prestaties, zich 

niet thuis voelen in de groep… 

Voetballers zijn mensen zoals jij en ik. Ongeveer tien procent van 

de bevolking heeft een neiging tot depressieve gevoelens, wel, dat 

is bij profvoetballers niet anders. Eetstoornissen, angstproblema-

tieken, … Het komt allemaal voor. Of ze dan veel geld verdienen of 

beroemd zijn, dat maakt niets uit. 

Het specifieke van topsporters is ook dat iedere wedstrijd opnieuw 

hun prestaties beoordeeld worden door een massa toeschouwers 

en media – niet iedereen kan daar even vlot mee om. De lat ligt altijd 

hoog, de druk is altijd groot, fouten worden stevig veroordeeld.’

Beroepsgeheim is heilig

‘Ik ben niet dagelijks aanwezig op de club, vandaar is het aange-

wezen om goed samen te werken met de technische en medische 

staf. Vaak hebben zij nauw contact met de spelers en zijn zij het 

eerste opvangnet.  

Of ik met een probleem van een speler ook naar de staf of de coach 

stap, dat is een andere zaak. Het beroepsgeheim is heilig voor mij, 

spelers moeten mij 100% kunnen vertrouwen, dat is een zaak van 

deontologie. Als er iets naar mijn mening relevant is voor de staf 

om te weten, omdat het een effect heeft op de prestaties van die 

speler, dan zal ik de speler in kwestie aanmoedigen om het zelf bij 

de coach aan te kaarten, of vraag ik 

aan de speler toestemming om het 

er met de trainer over te hebben, 

liefst samen met de speler erbij. 

Gaandeweg bouw ik van elke speler 

een psychologisch profiel op. Dat 

kan interessant zijn, zowel voor 

mezelf en voor de verdere begelei-

ding, als voor de coaches die dan nog gerichter kunnen coachen op 

maat van de speler. Niet dat ik dat profiel volledig deel met anderen, 

ook daarin heb ik voor een stuk het beroepsgeheim te bewaren.’ 

Teamsport, dus ook teamsessies

‘Naast de individuele gesprekken organiseer ik in overleg met de 

coaches ook teamsessies, onder andere bij aanvang van het seizoen 

en tijdens de stages. Dit is een teamsport, dus is het belangrijk om 

ook te praten als team. Dan is het mijn taak om iederéén daarin vol-

doende aan bod te laten komen, ook wie niet zo makkelijk in groep 

praat. Iedereen mag zijn en blijven wie hij wil, maar toch probeer ik 

ook de meer introverte spelers wat ‘los te maken’ om te participe-

ren in het groepsgesprek. 

Er zijn diverse manieren om communicatie te bevorderen, bijvoor-

beeld door in kleinere groepjes te gaan samenzitten, of door hen 

vragen of stellingen voor te leggen en ze te laten stemmen of positie 

te laten innemen. Dat brengt dynamiek en fun in de groep, dat kan 

goed werken. Je merkt ook dat de spelers gaandeweg doorheen het 

seizoen vlotter in groep gaan communiceren, meer gaan durven. 

Zelfbewuster worden

‘Wat zeker een positieve invloed heeft op prestaties, is psycholo-

gisch flexibel leren zijn. Ik wil spelers vaardigheden bijbrengen om, 

bijvoorbeeld in de aanloop naar een wedstrijd, ‘in het moment’ te 

zijn, te kunnen focussen, ondanks druk, twijfel of onrust. Ik moet 

de speler niet ‘fixen’, ze hoeven zelfs niet eens kalm te zijn of zich 

100% zelfverzekerd te voelen bij belangrijke wedstrijden om goed 

te kunnen presteren. Het is immers menselijk dat er dan zenuwen 

opduiken. Het is vooral belangrijk 

dat ze accepteren dat er gevoelens 

opkomen, en dat ze begrijpen dat 

emoties niet zomaar te sturen zijn. 

Wat wel te sturen valt, is werken 

aan gedrag: wat kan ik doen om te 

blijven focussen op de taken en in 

het ‘hier-en-nu’ effectieve acties te 

blijven maken?

Mentale fitheid kan je trainen, zoals je ook fysieke fitheid uiteraard 

kan trainen. Dat is een bewuste keuze die je maakt, en dat is een 

proces. Als topsporter gaat het niet altijd over zichzelf beter voelen, 

het gaat over zelfbewuster worden. Hoe snel worden ze gewaar dat 

hun focus afglijdt, hoe kunnen ze hun gevoelens leren accepteren, 

wat kunnen ze doen om te refocussen? 

Zodra ik met een speler aan de slag ga, is het zo dat ik wil bijdra-

gen aan hun ontwikkeling: dat ze accepteren dat er ‘ups and downs’ 

zijn in een seizoen – net als in het leven -, dat ze niet per se altijd de 

‘downs’ kunnen reduceren maar er wel mee leren omgaan.’  

Wim De Bock

Je moet niet per se leren om de 
‘downs’ weg te werken, wel hoe je

ermee moet omgaan’
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*Bevat enkel van nature aanwezige suikers, zoals alle vruchtensappen.
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Maak werk van uw digitale transformatie, ongeacht waar u werkt, met 
onze gecombineerde diensten en oplossingen, die zijn ontworpen om 
papier en digitaal naadloos te integreren.  
Onze Digital Transformation Services zijn beschikbaar via de cloud, op 
locatie of in een hybride omgeving en helpen u bij het realiseren van 
verbeterde productiviteit, samenwerking, beveiliging, compliance en 
duurzaamheidsdoelstellingen. 
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Maak kennis met de nieuwste 
keukentrends en DSM More

www.dsmkeukens.be |  @dsmkeukens

Samen koken, huiswerk maken of een 
gezelschapsspelletje spelen: meer 
dan ooit genieten we van een warm 
thuisgevoel. En daar kan een nieuwe 
leefkeuken van DSM Keukens alleen 
maar toe bijdragen. Klaar om de laatste 
nieuwigheden te ontdekken? 

Bij DSM Keukens zijn onze top 
interieurarchitecten dagelijks bezig met het 
ontwikkelen van nieuwe ideeën en volgen 
ze de laatste trends steevast op de voet. 
Kom ze zelf ontdekken in onze toonzaal in 
Sint-Martens-Latem of één van onze 17 
andere vestigingen.

Slimme apparaten 

Bij DSM Keukens vind je intelligente 
apparatuur die je keuken moderner en 
praktischer maakt. Met de Miele-oven of de 
magische multifunctionele Quooker-kraan, 

perfect aangepast aan jouw behoeften. 
Aangezien je je keuken (bijna) elke dag 
gebruikt, is het zeer belangrijk dat ze 
perfect aan je behoeften is aangepast. Bij 
DSM Keukens zijn er altijd interessante tips 
en tricks, maar ook veel kleine details die je 
keuken net dat beetje extra geven. 

Perfect op maat 

Doordat een keuken zo goed als dagelijks 
gebruikt wordt, is het van groot belang 
dat ze op de meest gebruiksvriendelijke 
manier is opgesteld. Een werkblad op 
ergonomische hoogte of een vaatwasser 
met comfortlift sparen jouw rug. Bij DSM 
Keukens kan er altijd iets meer. Denk 
bijvoorbeeld aan een brede balansdeur in 
precies dezelfde stijl als de kolomkasten. Of 
een oven met deur aan de binnenzijde van 
het kookvlak. Discreet en stijlvol. 

Meer dan keukens: DSM More

Natuurlijk is het belangrijk dat je keuken 
past bij de rest van je interieur en vice 
versa. Dit is waarom DSM More werd 
gecreëerd. DSM More ziet de keuken als 
een integraal onderdeel van de leefruimte. 
Op die manier kan je de materialen die 
je voor je keuken gekozen hebt ook 
doortrekken naar de living, bureauruimte of 
bijkeuken. Zo creëer je een woning waarin 
de ruimtes subliem in elkaar overlopen 
en verkrijg je één geheel. Welkom rust en 
ordelijkheid!

De SchepperDe Schepper- - MartensMartens
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ZONDAG

SINT-MARTENS-LATEM  |  SINT-NIKLAAS  |  AALST  |  OUDENAARDE  |  BRUGGE
KUURNE  |  OOSTENDE  |  ROESELARE  |  OLEN  |  AARTSELAAR  |  SCHOTEN

KAMPENHOUT  |  GENK  |  DROGENBOS  |  NAMEN  |  GOSSELIES
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De duels tussen KAA Gent en Club Brugge zijn al heel 

lang gekleurd door een sterke rivaliteit. Een ‘derby’ 

kan je het nochtans bezwaarlijk noemen, met 49 km 

tussen de twee stadions. En toch is het een soort van 

‘strijd om Vlaanderen’. 

Het allereerste officiële duel in Ere-Afdeling in Gent 

tussen de twee rivalen was in 1913. Die wedstrijd 

had plaats op een terrein aan de Albertlaan. AA La 

Gantoise was in 1913 eindelijk gepromoveerd naar 

het hoogste niveau, waar FC Brugeois al een tijdje 

speelde. Gantoise verloor met 0-1. Hoewel de West-

Vlaamse club vaker won, heeft Gantoise/KAA Gent 

ook verschillende keren FC Brugeois/Club Brugge 

een pandoering gegeven. Een overzicht van de meest 

memorabele zeges in eigen stadion.

De eerste keer in het Ottenstadion

La Gantoise – FC Brugeois 4-0 (2 januari 1921)

De ploeg: Mayné, Van den Driessche, Derijcke, Cosyns, Soudeyns, 

Lefèvre, Reuse, Boesman, Despae, Vanderstraeten Louis, 

Vanderstraeten Jozef

Doelpunten: Louis Vanderstraeten (2x), Boesman, Despae

FC Brugeois was in 1920 kampioen geworden in Ere-Afdeling. 

Gantoise, met de twee broers Vanderstraeten in de spits, ontving 

de Bruggelingen kort na nieuwjaar in het Jules Ottenstadion dat 

op 22 augustus 1920 plechtig geopend was in aanwezigheid 

van kroonprins Leopold, de latere koning Leopold III. Het stadion 

was genoemd naar Jules Otten, een van de grondleggers van 

het ontstaan van de club. Gantoise eindigde zevende in het 

eindklassement, op 4 punten van Club Brugge en 1 puntje boven 

Racing de Gand.

Maurice Willems de grote uitblinker

La Gantoise – FC Brugeois 4-1 (16 april 1961)

De ploeg: De Meyer, De Vreese, Brondeel, Van Herpe, Martens, 

Van Huffel, Lambert, Delmulle, Willems, Banki, Orlans

Doelpunten; Willems (x2), Delmulle, Orlans

Gantoise verscheen met één buitenlander 

aan de aftrap, de Hongaar Ferenc Banki. De 

grote uitblinker was echter ‘Roste Willems’, 

een van de beste spitsen ooit in blauw en 

wit. Evergemnaar Willems scoorde 185 

goals in zijn loopbaan, waarvan tien jaar bij 

Gantoise. Met Orlans en Norbert Delmulle 

had hij ook uitstekende aangevers. Ook 

enkele opvallende namen bij Brugge die dag: Urbain Lambert, de broer 

van Eric (bij Gantoise) en Raoul (de latere international), Roger Van 

Gansbeke (ex-Buffalo) en Fernand Goyvaerts die later carrière maakte 

bij Barcelona en Real Madrid. Gantoise werd dat seizoen elfde in de 

eindstand, één punt achter Club.

De bekerwinnaar stoomt door

KAA Gent – Club Brugge 4-1 (15 september 1984)

De ploeg: Lauryssen, Hanssens, Criel, Busk, De Wolf, Ruzic, Cordiez, 

Van Looy (Bouvy), Martens, Mucher (Quipor), Schapendonk

Doelpunten: Mucher, Ruzic, Bouvy en Martens

De Buffalo’s hadden op 5 mei 1984 op de 

Heizel de Beker van België veroverd door 

Standard te kloppen in de finale (2-0). Trainer 

Han Grijzenhout (overleden in 2020) drong na 

het afscheid van Aad Koudijzer aan op flinke 

offensieve versterking en die kwam er met 

scherpschutter Ronny Martens (ex-Anderlecht 

en komende van kampioen Beveren) en de 

Kroatische stylist Milan Ruzic, overleden in 

2014. Daarmee had het nog niet de kwaliteit van Club Brugge dat kon 

rekenen op kleppers als Birger Jensen, Franky en Leo Van der Elst, René 

Verheyen, Jan Ceulemans, Marc Degryse en Willy Wellens. 

De 18.000 mensen in het Ottenstadion waren dan ook verbaasd dat de 

thuisploeg korte metten maakte met blauw-zwart. Met 23 goals kroonde 

Ronny Martens zich dat seizoen tot nationaal topschutter.

De zondag van Boussoufa

KAA Gent – Club Brugge 4-1 (2 april 2006)

De ploeg: Herpoel, Lombaerts, Smoje, Laybutt, Pavlovic, Vrancken, 

De Beule (Mirvic), Gregoire, Boussoufa (Datti), Foley (Thompson), 

Martens 

Doelpunten: Boussoufa 3x, De Beule

Blauw-zwart stond vooral defensief niet erg stevig 

met o.a. Gvozdenovic, Maertens, Kuklowski, 

Vandenaudenaerde en Vandelannoite aan de 

aftrap. Club had de week tevoren thuis verloren 

van Anderlecht en trainer Jan Ceulemans stond 

onder zware druk. De 4-1 in in Gent tekende 

voor zijn ontslag. 

Dit was de zondag van Mbark Boussoufa die een 

vrije rol kreeg van Georges Leekens. De kleine 

Nederlander dolde met zijn tegenstanders en 

legde er drie in het net achter de wanhopige Stijn Stijnen. Helaas vertrok 

hij enige tijd later naar Anderlecht.

KAA GENT – CLUB BRUGGE, 
EEN RIVALITEIT MET TRADITIE
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Preud’homme haalt zijn slag thuis

KAA Gent – Club Brugge 3-0 (26 oktober 2008)

De ploeg: Jorgacevic, Rosales (Myrie), De Roeck, Suler, Thompson, 

Grondin (Azofeifa), Maric, Thijs, Ruiz, Foley, Olufade (Moia)

Doelpunten: Olufade, De Roeck, Maric

Club, met o.a. Clement, Geeraerts, Leko, Dirar, Sonck en Stijnen aan 

de aftrap, kon met een zege de leiding van 

Anderlecht en Standard overnemen. Maar dat 

mislukte deerlijk. Het was nota bene pas de 

eerste nederlaag van de ploeg van trainer Jacky 

Mathijssen dat seizoen. 

De kwikzilveren Togolees Adekanmi Olufade 

opende de score op penalty, De Roeck en Maric 

klaarden de klus verder. Een gave prestatie 

van de ploeg van Michel Preud’homme, toen 

nog in het Gentse kamp. Vooral het Gentse 

middenveld stond toen ijzersterk met Thijs, 

Ruiz en Maric.

‘Een grote muil in de gazet’

KAA Gent – Club Brugge 6-1 (8 mei 2010)

De ploeg: Jorgacevic, Rosales, Suler, Wils, Thompson, Azofeifa 

(Grondin), Thijs, Lepoint, Coulibaly (Custovic), Leye, El Ghanassy 

(De Smet)

Doelpunten: Azofeifa, Leye, El Ghanassy, Lepoint, Custovic, Thijs

Een gedenkwaardige zaterdagavond in het Ottenstadion! Een ontketend 

Gent veegde gewoon de vloer aan met Club Brugge. Omdat Club 

Brugge-spelers vooraf in de krant hun ploeg duidelijk hoger hadden 

aangeschreven dan Gent, hoonde het Gentse publiek de Bruggelingen 

weg met ‘Een grote muil in de gazet!’.

Dat alles leidde tot veel frustratie bij doelman Stijnen die na de match 

bijna voorzitter Ivan De Witte te lijf ging. Er werd zelfs eerst een proces-

verbaal opgesteld, maar later verzoenden beiden zich. Zes verschillende 

Buffalo’s scoorden!

Bekerheld Frank Boeckx

KAA Gent – Club Brugge 4-4 (pen 4-2) (26 oktober 2011)

De ploeg: Boeckx, Rafinha, Arzo, Melli, Baric (Suler), Smolders 

(Soumahoro), Thijs, Bruls, Jorgensen, Coulibaly, El Ghanassy (Mboyo)

Doelpunten: Coulibaly (2x), Soumahoro, Thijs

Gent en Club ontmoetten elkaar in de 1/8 

finales van de Beker van België, uit te vechten 

in één duel. Aan de rust zag het er benard uit 

voor de Buffalo’s, want het stond 1-3. Toch 

joeg Trond Sollied zijn manschappen met 

verse moed de tweede helft in. Van 1-3 ging 

het naar 4-3 en bovendien kreeg Akpala rood. 

Toch moest Gent kort voor het einde nog de 

gelijkmaker slikken, en ook El Ghanassy werd 

uitgesloten. 

De thriller draaide uit op strafschoppen. Bij 

de thuisploeg miste alleen Mboyo tegen 

Coosemans. Frank Boeckx stopte de 

elfmeters van Vleminckx en Refaelov en werd zo de Gentse bekerheld. 

Melli trapte de beslissende binnen voor Gent dat in de volgende ronde 

toch sneuvelde tegen Lokeren.

De triomf van Sven Kums

KAA Gent – Club Brugge 4-1 (4 oktober 2015)

De ploeg: Sels, Foket (Raphinha), Mitrovic, Nielsen, Asare, Neto, Kums, 

Matton (Pedersen), Milicevic (Dejaegere), Depoitre, Simon

Doelpunten: Depoitre, Kums (3x)

Club zat in crisis, terwijl Gent nog in euforie verkeerde na de 

kampioenstitel. Eerder dat seizoen was de strijd om de Supercup ook 

al in het voordeel van Gent geëindigd. 

In de competitiematch zette Sven Kums eerst twee strafschoppen om 

alvorens zijn derde van de dag te scoren na een schitterende één-twee 

met Milicevic. Laurent Depoitre zette de kers op de taart. 

De Ghelamco Arena zinderde. Michel Preud’homme, op dat moment 

in het Brugse kamp, moest lijdzaam de suprematie van Hein 

Vanhaezebrouck ondergaan…

De wondergoal van Bezus

KAA Gent – Club Brugge 6-1 (29 augustus 2021)

De ploeg: Bolat, Hanche-Olsen, Ngadeu, Okumu, Castro-Montes 

(Samoise), Nurio, Kums (Oladoye), De Sart, Vadis (Bezus), Tissoudali 

(Chakvetadze), Depoitre (Malede)

Doelpunten: Tissoudali, De Sart, Nurio, Bezus, Depoitre, Mechele 

(own)

Dolle pret in de Ghelamco Arena! De thuisploeg joeg liefst zes 

doelpunten in het net achter Simon Mignolet. Vooral de vijfde goal van 

Roman Bezus na een magistrale slalom was gedenkwaardig. Tissoudali 

was doorlopend een gesel voor de Brugse verdediging. De owngoal 

van Mechele, een terugspeelbal onder de voet van Mignolet door, was 

pijnlijk. 

Een onverwachte triomf eigenlijk, want Gent was de competitie aarzelend 

gestart met een 4 op 12. Dat kon de pret natuurlijk niet drukken…
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Sparen voor een eigen/grotere/nieuwe stek is niet 
voor iedereen even evident. Met de hogere energie- 
en voedselprijzen, vakantiereizen, hobby’s, ... blijft 
het onder meer voor alleenstaanden en jonge 
koppels zoeken naar een evenwicht. En toch is het 
mogelijk om je woondroom waar te maken zonder 
spaarpot! Zo ook voor een 2e eigendom. 
Heb je nog studerende kinderen en wil je die spaarpot 
liever daarvoor openbreken? Niet getreurd! Met een 
voldoende hoog inkomen en een eigendom die (al dan 
niet) deels of volledig is afbetaald, kan je toch ook in 
vastgoed investeren. Bij Callant Credits beschouwen 
we de maandlast van je krediet inderdaad als een 
‘onrechtstreekse manier’ van sparen. Beetje bij 
beetje wordt je woning een ‘slapende spaarpot’, die 
we dan bijvoorbeeld kunnen aanwenden als eigen 
aanbreng bij een 2e aankoop. Hoezo?!

Wat met de financiering?
‘Wie al plannen had om iets aan te kopen in eigen 
land of in het buitenland (*) kan misschien nu 
de koe bij de hoorns vatten’, lacht Mathias. ‘Met 
een beetje geluk kan je dit najaar nog van je eigen 
plekje genieten. Zelfs als de hypotheeklening nog 
loopt van je huidige woning, kunnen we je lopend 

krediet herzien en samenvoegen met een nieuw 
krediet, zonder verlies van woonbonus. Het kan ook 
interessant zijn om de looptijd te verlengen aan een 
scherpere rentevoet. We bekijken per dossier waar 
we mogelijk dergelijke zaken kunnen optimaliseren 
voor de klant.’

Het verhaal van Yves en Leen
Wil je meer weten hoe wij deze mensen geholpen 
hebben met hun 2e verblijf in de Ardennen? Lees 
dit artikel verder, samen met nog tal van andere 
boeiende tips & tricks over onze aanpak op de 
website www.ifinco.be/nieuws by callant!

Meer weten? Aarzel dan niet en bel of mail ons, of 
vraag meteen een gesprek in één van onze kantoren.

* Let wel: een hypotheek voor aankoop in het 
buitenland is enkel mogelijk voor wie al een eigendom 
heeft in België waarop een inschrijving kan genomen 
worden.

˃  ifinco.be

Callant Credits, bv ingeschreven bij de FSMA onder KBO-nr. BTW BE 1006.447.650 - Maatschappelijke zetel: Christoffelweg 4  - 9940 Evergem 
www.callant.be - Tel. 09 224 22 22  - KBO-nr. BTW BE 1006.447.650 RPR Gent  - V.U.: Callant Credits bv, Christoffelweg 4, 9940 Evergem

Callant Credits
Voor elk een financieringsoplossing

Callant Credits creëert elke dag nieuwe woonkredieten.
Zo kan bijvoorbeeld jouw huis of appartement dienen

als onderpand voor een tweede vastgoedaankoop.

Publi-redactioneel
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orthopedische 
materiaal & 
mobiliteits- 
oplossingen

www.derijcker.be

Volg ons op 

Contacteer ons

De Rijcker Go @derijckergo De Rijcker Go

Xavier De Cocklaan 82, 
9830 St.-M.-Latem

09/282 23 33 

onthaal@derijcker.be
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JONG KAA GENT

HANNES VERNEMMEN, 
AANVOERDER VAN 
JONG KAA GENT

‘De stap naar 
de A-ploeg is de 

moeilijkste’

Hannes Vernemmen is 20 sinds begin dit jaar. De 

centrale verdediger én aanvoerder van Jong KAA 

Gent tekende onlangs een contract tot 2027 bij de 

Buffalo’s. Dat wijst erop dat de club gelooft dat Hannes 

kan doorbreken naar de A-ploeg. Voorlopig strijdt hij 

onder coach Thomas Matton voor de kampioenstitel 

in Eerste Nationale.

‘Ik zette mijn eerste voetbalstappen bij de club van mijn dorp, 

Munkzwalm. Mijn broer speelt hier nog altijd. Ik verhuisde al 

van bij de U10 naar KAA Gent. Dus ik voetbal nu al meer dan 

tien jaar bij de Buffalo’s.

Twee jaar geleden, toen we kampioen speelden met de U18, 

was ik ook al aanvoerder. Ik werd toen ook door Wesley Sonck 

opgeroepen voor enkele interlands. Helaas kende ik daarna een 

heel moeilijk seizoen. Eerst de ligamenten gescheurd van de 

enkel, daarna een pubalgie. Dat maakt dat ik vorig seizoen zes 

maanden out ben geweest. Dat was natuurlijk zeer vervelend, 

maar ik heb me toch nooit écht zorgen gemaakt om mijn loop-

baan. Coach Vidarsson heeft toen ook veel met mij gepraat. 

Blessures horen erbij in het voetbal.

Dit seizoen was ik gelukkig meestal fit. Coach Thomas Matton 

benoemde mij weer tot aanvoerder. Ik heb wellicht die leider-

schapscapaciteiten wel in mij. Ik toon de juiste mentaliteit, 

probeer een voorbeeld te zijn voor de ploegmaats. Ik ben ook 

een van de oudere spelers van de ploeg. 

Vroeger heb ik nog op de zes gespeeld, maar door de jaren heen 

ben ik centrale verdediger geworden en wellicht is dat ook mijn 

beste positie. Ik kan ook in een driemansverdediging mijn plan 

trekken, maar dit seizoen spelen we meestal met twee centraal 

achteraan, ik rechts en Mohamed Soumah links. Dat loopt goed. 

Ik vind mezelf een snelle, agressieve verdediger. Ik voetbal ook 

graag vooruit, met een goede inspeelpas. En ik stuur graag. 

Hét voorbeeld is voor mij Watanabe. Alleen al door hem te zien 

spelen, hoe hij zich positioneert, welke keuzes hij maakt, ook bij 

stilstaande fasen, leer ik enorm veel bij. Hij voetbalt altijd rustig 

en secuur, maakt erg weinig fouten. Ik kijk echt naar hem op.

Matton is een veeleisende coach, wat goed is, streng ook. Hij 

verwacht veel van ons, ook veel kwaliteit en gedrevenheid. Hij 

probeert ons ook individueel én collectief veel bij te brengen. 

Dat is nodig, want Jong KAA Gent blijft toch een opleidings-

ploeg. We hebben ook een bonte groep, met heel jonge jongens 

erbij, met drie Oekraïners, twee Nigerianen in de spits… Maar we 

hangen heel goed aaneen, zolang er maar genoeg discipline is.

Begin dit jaar tekende ik een profcontract bij KAA Gent tot half 

2027, dus voor 2,5 jaar. Daar ben ik heel blij om, want dit geeft 

rust in het hoofd en het is ook een boost om de nodige verdere 

stappen te zetten. 

Dat betekent meteen dat ik in die periode de stap zal moeten 

zetten naar de A-ploeg. Ik deed vorige zomer de voorbereiding 

al mee. Ik hoop nu dat ik verder kan groeien en gaandeweg meer 

kansen zal krijgen op het hoogste niveau. De stap van beloften 

naar A-ploeg is de allermoeilijkste om te maken. Fysiek was ik 

zowat een laatbloeier, maar de laatste tijd heb ik heel wat gewon-

nen aan spieren en body, vroeger was ik nogal een tenger mannetje. 

Ik wil daar blijven aan werken, net als aan andere zaken: rust aan de 

bal, de juiste keuzes, de juiste positie kiezen bij stilstaande fases 

(ook offensief), mijn linkervoet… Alles kan altijd nog beter.

Ik heb ook mijn school (ik deed even Bedrijfsmanagement) opgege-

ven om me volop op het profvoetbal te gooien. Een risico misschien, 

maar ik wil nu helemaal focussen op een voetballoopbaan. Ik zal 

daar ook alles voor doen!

Voorlopig concentreer ik mij volledig op Jong KAA Gent waarmee 

ik graag kampioen wil worden in Eerste Nationale. We hebben een 

erg jonge ploeg, maar toch geloof ik erin. De club vroeg ook de licen-

tie aan voor de Challenger Pro League, dat is een sein dat ons nog 

meer aanspoort om naar die promotie te streven.’

Wim De Bock
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SUPPORTER

Lucien Ghellynck, titularis bij de Buffalo’s in de jaren 60 en 70, nu nog altijd supporter.

Een eind weg van de drukke Hundelgemsesteenweg 

in Schelderode bewonen Lucien Ghellynck en zijn 

vrouw Claire een villa met een imposante, kleurrijke 

tuin erbij, een oase van rust. Lucien (81) speelde bijna 

zijn hele leven voor La Gantoise, tot hij in 1976 nog 

even uitbolde bij Lauwe. Vandaag volgt de voormalige 

middenvelder, een stylist, de Buffalo’s nog altijd van 

nabij. 

“Ik ben een fan van Kurt Burgelman en van Biezebaaze, en heel zeker 

van de frase ‘nen echte Gentenére – dat ben ik – es nen Buffalo’. Als 

je dan ook nog zoveel seizoenen de blauw-witte clubkleuren heb 

verdedigd, is het evident dat de Gantoise de club van mijn hart is 

en blijft, die ik permanent blijf volgen. Als het weer en vooral mijn 

gezondheid - ik ben er 81 en moet maandelijks een immunokuur 

volgen in UZ Gent – het toelaten, pik ik een wedstrijdje mee. Maar 

vooral de televisie is mijn toevlucht om matchen te kunnen bekij-

ken. Ook de stukken in de krant ontsnappen niet aan mijn aandacht, 

maar het is vooral zoon Koen, die een abonnement heeft en geen 

match mist, die mij regelmatig komt briefen.”

Lucien beoordeelt enkele spelers met wie hij samenspeelde of die 

hij zag spelen. “Freddy Chaves was mijn grote idool, veel respect 

ook voor André Van Herpe, en Mance Seghers werd terecht verko-

zen tot ‘Buffalo van de eeuw’. Wat James Storme en de Braziliaan 

Moise Dos Santos destijds presteerden was ook niet min. Uit meer 

recente tijden kwamen Moses Simon en Samuel Kalu in de buurt 

van die kwaliteit en ook Jonathan David was pure klasse. Ik was ook 

jeugdscout voor AA Gent en helaas komen er maar weinig Fofana’s 

uit onze eigen jeugd. Het is ook een noodzaak dat de club, die geluk-

kig niet verkocht is aan een sjeik of zo, zelf jonge talenten opleidt 

en aantrekt. Ik geloof dat het nieuwe bestuur, in het bijzonder Sam 

Baro, de club naar de top zal loodsen, waar KAA Gent thuishoort. 

Knokken voor plaats 6 is de realiteit vandaag, maar op termijn moeten 

we hoger kunnen mikken.”

Doelpunt in Europese beker

“Ik was mijn professioneel leven lang onderwijzer in het vijfde studiejaar 

aan de Rijksmiddelbare School in Gavere”, vertelt Lucien. “Ik was ook 

even directeur. En daarnaast dus voetballer bij La Gantoise. Ik maakte 

mijn debuut in de A-ploeg in 1961 en bleef er tot 1976. Ik ben duide-

lijk te vroeg geboren voor het grote gewin. Je kon in die tijd niet rijk 

worden van voetbal, maar het was toch een aangename en lucratieve 

bijverdienste. Eenmaal kreeg ik ‘opslag’, liefst 160 frank (4 euro), maar 

je hoorde mij niet klagen”.

“Ik had al die tijd bij Gantoise nooit de behoefte om een transfer te ver-

sieren hoewel ik toch een mooie carrière bijeen speelde. Ik was ook 

een jeugdproduct van Gantoise. Op donderdagnamiddag mochten 

de jonge knapen van de ‘école moyenne’ aan de Reep in Gent komen 

shotten op de oefenterreinen van Gantoise, aan ‘de Leeuw’ in Melle. 

Tuur Verselder had mij onmiddellijk in het oog, de toenmalige materi-

aalmeester van de eerste ploeg die in een bescheiden optrekje woonde 

binnen het Ottenstadion. Hij ontving daar in die woning, zoals wijlen 

voorzitter Robert Naudts mij vertelde, de scheidsrechters met een 

druppel en een stuk pruimentaart. Ik speelde met de jeugdploegen zo 

goed als elk jaar kampioen.”

Ten bewijze hiervan toont Lucien een zwart-wit foto van de gehuldigde 

cadetten. “Ik was net nog geen 18 toen ik in de fanion mocht aantreden. 

Ik werd geposteerd in het midden van de achterste vier, maar mocht 

telkens mee opschuiven naar het middenveld. Ik had het spelletje snel 

door en hoewel ik als een valse trage werd bestempeld, kon ik vaak anti-

ciperen. Ik kon met mijn rechtervoet mijn ploegmaats aanspelen met 

splijtende passes en ik nam vaak de vrijschoppen op mij.”

Zo scoorde Ghellynck in een wedstrijd om de Europese 

Jaarbeursstedenbeker in 1966, voor 9000 blauw-witte fans in het 

‘Ik blijf mijn club
 op de voet volgen’
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Ottenstadion. Tegenstander Kilmarnock had in de vorige 

ronde Antwerp een pandoering gegeven: het werd liefst 7-1. 

De Buffalo’s beperkten de schade in de heenmatch in Schotland 

(1-0). 

“In de terugwedstrijd in Gent bestrafte de Italiaanse ref Bruno 

De Marchi handspel van de doelman: bij het uittrappen van de 

bal waren zijn handen buiten de rechthoek, een overtreding die 

vandaag nog zelden bestraft wordt. Vrijschop voor ons dus en 

ik lepelde de bal haarfijn in de rechterbovenhoek: 1-0. Helaas 

scoorden de Schotten in de verlengingen nog twee keer. Zelfs 

onze uitzonderlijke doelman Vukasovic kon niet alles keren. 

Maar wij mochten met opgeheven hoofd de achtste finale van 

de Jaarbeursstedenbeker verlaten.” In 1964 veroverde hij met 

Gantoise de Beker van België tegen Diest.

In de voorselectie voor Mexico 1970

Dat Lucien een begenadigd voetballer was, wordt bewezen 

door een brief uit april 1970 van de heer Crahay, toen secreta-

ris-generaal bij de KBVB. De voetbalbond bevestigde daarin dat 

Ghellynck was opgenomen in de voorselectie van 32 spelers 

voor de Wereldbeker in Mexico. Uiteindelijk geraakte hij niet in 

de definitieve selectie van Raymond Goethals. “Ik was één keer 

bankzitter bij de nationale A-ploeg, samen met Jan Verheyen, 

tegen Luxemburg. Ik speelde wel met de nationale B-ploeg, 

o.a. tegen Italië (3-3). Wij kregen vóór die wedstrijd een hand 

van prinses Paola, een prachtige dame. Ik heb mijn hand een 

week niet gewassen”.

“Voor een goede grap moest je bij Gantoise bij doelman Mance 

Seghers zijn. Hij was de sfeermaker. In het begin van mijn loop-

baan speelde ik met alleen Belgen, zelfs stadsgenoten, hooguit 

streekgenoten, zoals James Storme, Robert Mahieu, Norbert 

Van Huffel, Gilbert De Groote, Eric Delmulle, Richard De Naeyer, 

Antoine De Vreese, Roland Martens… Later kwamen er ook 

buitenlandse spelers bij als Sztani, Konter, Leonard, Vacenocsky, 

Dos Santos… Daarmee werden wij een topteam dat in het seizoen 

1969-1970 de titel had kunnen en moeten pakken, maar het zat 

niet mee. Ondanks een fantastische dirigent op het middenveld, 

Jef Jurion, van wie ik enorm veel opstak, en met wie het wonder-

wel klikte. Een vriend-voor-het-leven.”

Lucien was minder onder de indruk van zijn trainers, zoals Bigot, 

Vandooren en Schirschin.

“Toen het onmogelijke toch gebeurde, de degradatie van La 

Gantoise naar derde afdeling, verliet ik het zinkend schip, met 

spijt, maar noodgedwongen. Ik kreeg een aanbieding als spe-

ler-trainer bij WS Lauwe - met de vader van Hein Vanhaezebrouck 

- in derde klasse. Ik moest dat seizoen dus tegen mijn ex-ploeg 

spelen. Het werd 2-2 in Lauwe met een strafschopdoelpunt van 

Fernand Goyvaerts en een vrijschop van mijzelf.”

Lucien verwierf ook een Heizeldiploma als trainer. “Ik was o.a. 

trainer bij Evergem Center en bracht de club binnen de twee 

jaar van derde provinciale naar eerste. Met Racing Gent werd ik 

kampioen op de laatste speeldag, toen concurrent Standaard 

Wetteren (met Dirk Thomas en Gilbert De Groote als trainer) ver-

rassend verloor tegen het reeds veroordeelde Borsbeke. Ik werd 

later nog trainer bij Lovendegem, Zottegem en Denderhoutem.”

Guy De Ruyck

In de vorige Wigwam werd het bestuur van de Supportersfederatie 

KAA Gent vzw voorgesteld aan elke Buffalo, zodat de bezoekers van 

de geslaagde nieuwjaarsreceptie wisten wie ze voor zich hadden. Op 

de maandelijkse vergaderingen kregen de negen mensen het bezoek 

en de steun van een getalenteerde vrijwilliger: Andy D’Hollander.

Andy (41) is Cloud Security Architect. Gezien de Engelse titulatuur 

beseft iedere Buffalo dat Andy zich ledig houdt met IT. “Van mijn passie 

heb ik mijn beroep gemaakt”, opent Andy. “Aangezien ik ook een vurige 

Buffalo ben, al vanaf jonge leeftijd, was het voor mij een evidentie, zelfs 

een voorrecht om mijn schouders te zetten onder de digitalisering van 

de Supportersfederatie.

Die is bijna klaar voor lancering. Concreet houdt dit in dat er een nieuwe 

website komt om de vorige, waarmee helaas enkele technische pro-

blemen waren ontstaan, te vervangen door een uiteraard verbeterde 

versie.”

“We gaan ook werken met cloud-oplossingen van Microsoft, waarbij we 

goedkeuring kregen voor hun aanbod voor non-profit-organisaties,” ver-

volgt Andy. “We spreken dan over centraal beheerde e-mailaccounts, 

een platform voor het opslaan van en werken met documenten, online 

vergaderen en chatten, gedeelde takenlijsten, enz… Velen kunnen daar 

al mee om in hun eigen bedrijfsomgeving. Alles zal uiteraard ook strikt 

beveiligd zijn.”

“KAA Gent heeft al serieuze stappen gezet op het vlak van professio-

nalisering, en dan kan een supportersfederatie niet achterop hinken. 

Bij een topclub hoort een top supportersfederatie, en daar wil ik aan 

meehelpen”, aldus onze fervente IT-er.

“Ik ben een trouwe abonnee bij KAA Gent sinds 2016. Eerst in tribune 

227, maar van zodra ik de kans zag, verhuisde ik graag naar tribune 225, 

waar toch meer ambiance heerst. Bovendien mis ik al acht jaar ook geen 

enkele uitwedstrijd meer. Ik ben een trouwe meerijder bij de suppor-

tersclub van Monique (‘mama Buffalo’), de Buffalo Dravers.”

“De kampioenenviering in 2015 blijft voor iedere blauw-witte fan uniek, 

dus ook voor mij. Maar ik heb ook zeer goede herinneringen aan de vele 

Europese uitstappen. Onvergetelijk was de sfeer op Wembley tegen 

Tottenham, om van het resultaat nog te zwijgen. In Rome bleek onze 

gepensioneerde vrouwelijke gids een fervente supporter te zijn van AS 

Roma, wat tot heen-en-weer plagerijtjes leidde. In Thessaloniki bij de 

match op PAOK slaagden we erin om in de lokale fanshop te geraken 

om wat PAOK-souvenirs mee te brengen naar Gent. Maar de uitbaatster 

bleek geenszins op haar gemak en vergrendelde de deur. De opluch-

ting toen wij vertrokken zonder enige Griekse furie te hebben moeten 

trotseren!”

Guy De Ruyck

Andy D’Hollander,
een passie voor KAA Gent en IT
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Drie supportersclubs 
blazen 45 kaarsjes uit!
Club 80

Zoals de naam verraadt, is Club 80 een van de oudste supportersclubs 

van KAA Gent, opgericht op 30 augustus 1980. De oorspronkelijke 

stichters waren Carlos Van den Berghe, Gilbert Vanderstraeten, Jenny 

Ponnet. De tand des tijds heeft er helaas voor gezorgd dat niemand 

meer overblijft van die originele bezetting.

“Ik ben sinds 2004 de voorzitter”, opent Didier Landsman (53). “Het is 

zo dat ik veelal vereenzelvigd word met onze club, maar ik sta niet er 

niet alleen voor. Ik mag rekenen op de toegewijde hulp van Tom Feys 

(35), penningmeester, Laurent De Plecker (36), secretaris,

Claude Vangansbeke (53), hulpsecretaris, en Alessandro Bontinck 

(34), bestuurslid. Opnieuw een vijfkoppig maar vooral jong en dyna-

misch bestuur”.

“Ons supporterslokaal Taverne Ambiance is in de Gentbruggestraat 

in Sint-Amandsberg, op de grens met Gentbrugge. Al jaren de place-

to-be voor geweldige feesten en fuifnummers, de naam van de taverne 

meer dan waardig”, zegt Alessandro.

“Wij zetten de tering naar de nering”, aldus penningmeester Laurent. 

“We onderhouden een prima relatie met onze busmaatschappij Keolis 

die instaat voor onze verplaatsingen, zowel in het binnenland als naar 

het buitenland.”

“Wij koesteren ook al jaren een meer dan vriendschappelijk partner-

ship met de Buffalo Boys Leerne met wie wij steeds samen reizen. Dat 

was al zo toen wijlen Lucien Corijn er voorzitter was en Wim Schepens 

heeft die prachtige samenwerking voortgezet”, zegt Claude.

“Iedereen is welkom bij ons”, benadrukt Didier. “Een wedstrijdticket, 

een plaats op de bus,

al wie liefde heeft voor KAA Gent kan ook occasioneel onze service 

genieten.”

Een vaste waarde op de bus is Kurt Verhelst, door elke Buffalo-

supporter gekend als de man die bij elke wedstrijd met de camera 

rondloopt, niet in het minst voor foto’s van en voor Club 80 dat vandaag 

meer dan 60 leden telt en de wind in de zeilen heeft!

Guy De Ruyck

Buffalo’s Zwijnaarde 

Het bestuur met bovenaan van links naar rechts : Henk Hellemans 

(helaas op 25 januari overleden), voorzitter Filip Raes, Jana Raes, Wim 

De Groote en Niki Tysebaert.

Onderaan van links naar rechts :  Kristof De Weird en Robby Hanssens.

Buffalo Boys Leerne

Het bestuur met van links naar rechts: Christophe Vandemaele, Cindy 

Corijn, Myriam Van Wambeke, voorzitter Wim Schepens en Evelyne 

Corijn.

45
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